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Vragen van het lid Van Raak (SP)
aan de minister van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties over het
onderzoek van de gemeente Alkmaar
om zelf agenten in dienst te gaan
nemen. (Ingezonden 18 januari 2010)

1
Wat is uw reactie op het bericht dat
de gemeente Alkmaar op verzoek van
de lokale PvdA-fractie gaat
onderzoeken of het mogelijk is om
zelf agenten in dienst te nemen?1

2
Acht u het in dienst nemen van
agenten door een gemeente een
wenselijke situatie? Zo nee, waarom
niet?

3
Deelt u de mening dat het in dienst
nemen van agenten een landelijke
aangelegenheid is? Zo nee, waarom
niet?

4
Deelt u de mening dat dit onderzoek
van de gemeente Alkmaar een
duidelijk signaal is dat de
bezuinigingen op de politie ten koste
gaan van de inzet van politie op
straat? Zo nee, waarom niet?

5
Deelt u de zorg dat als gemeenten
zelf politie in dienst gaan nemen, er
qua veiligheid een tweedeling komt
tussen arme en rijke gemeenten? Zo
nee, waarom niet?

6
Waaruit bestaan de sterkteproblemen
in het korps Noord-Holland Noord?
Hoeveel werkplekken verdwijnen er
de komende jaren, waardoor de
gemeente Alkmaar zich genoodzaakt
voelt om zelf agenten in dienst te
nemen?

7
Zijn deze problemen een gevolg van
de voorgenomen bezuinigingen?
Kunt u dit antwoord toelichten?

1 Gemeente.nu, 13 januari 2010: «Alkmaar
moet agenten zelf gaan betalen»
http://www.gemeente.nu/web/Beleidsterreinen/
Bestuurszaken/Openbare-orde-en-veiligheid/
Openbare-orde-en-veiligheid-Artikel/
Alkmaar-moet-agenten-zelf-gaan-betalen.htm
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